
From: Вени Георгиева  
Sent: Sunday, July 2, 2023 11:34 AM 
To: georgi.bozhinov@sofia.bg 
Subject: Относно Обществени консултации за приемане на Проект на Наредба за организация на 
движението на територията на Столична община. 

 
Уважаеми господин Божилов, 

 

Бих искала да изразя несъгласие с предложените от вас промени относно ограничението за максимална скорост в 

паркове и зелени пространства на до 5 км.ч. поради следните причини: 

1. С наредбата можете да ограничните единствено фирмите, които отдават тротинетки под наем, като ги принудите 

да пренастроят софтуера си. Избраната скорост от 5 км.ч, обаче, е прекалено ниска и аз лично бих спряла да 

ползвам услугата. 10 км.ч. Според мен би била доста по-разумна скорост.  

2. Отделно, това че карането на собствени тротинетки в зелени пространства и паркове изобщо се забранява е 

силно несправедливо спрямо хората, които са закупили такива. Всяка тротинетка показва скоростта на движение, а 

много модели имат и различни режими. Не притежавам собствена тротинетка, но предлагам тази забрана да 

отпадне. 

4. Справедливо е ограничението на скоростта в паркове да важи и за колоездачите, особено тези с електрическите 

велосипеди, които обикновено се движат с най-висока скорост. Нека в парковете се поставят информационни 

табели за това. 

3. Някои ИЕПС нямат кормило, съответно водачите им няма как да се държат за него докато карат. Нека това да се 

формулира по-ясно. 

5. Няма да е лошо в по-големите паркове да заложите обозначаване на скоростни алеи за велосипеди и ИЕПС, на 

които да може да се кара и по-бързо. 

 

С Уважение, 

Венета Георгиева 
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